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Protokoll nr 9 från ordinarie möte den 12 
november 2019 
Plats: Ö2-scenkonst 
Adress: Östgötagatan 2 
Rum: Scenen 
Tid: 14:00 – 16:00  
 
Närvarande rådsmedlemmar: 
Anne Sjökvist, vice ordf. Hörselskadades förening i Stockholm 
Bertil Orrby, Astma- och Allergiföreningen i Stockholm 
Anita Odell, OCD föreningen Stockholm 
Louise Lindström, DHR 
 
Representant för Ö2: 
Teresia Petersson 
Närvarande tjänstemän: 
Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 
Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 
Ronald Hallgren Kulturhuset/Stadsteatern 
 
Frånvarande:  
Gunilla Göran, ordf. Reumatikerföreningen i Stockholm  
Mia Modig, Dövas förening i Stockholm 
Ola Larsson, arkivarie, Stadsarkivet, 
 

 Rådet för 
funktionshinderfrågor
        
   Stadsteatern – Kulturnämnden - Skönhetsrådet   
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Teresia Pettersson ansvarig för Ö2 guidade in och hälsade alla 
välkomna till scenen där rådsmötet ägde rum. Scenen Ö2 har en 
omfattande och rik teaterverksamhet för alla åldrar även en 
regelbunden gästspelsverksamhet. Här ”tävlar” olika fria grupper 
om att kunna hyra in sig, det är inget överflöd på scener i 
Stockholm och nu har även Boulevardteatern slagit igen och blivit 
cykelverkstad istället. Man genomför egna produktioner, gästspel 
(även utländska) och fria grupper ger föreställningar. Det står aldrig 
tomt. Man har en speciell satsning på UNG experimentell 
teaterkonst. Volontärer hjälper hela tiden till som publikvärdar och 
tar extra hand om personer med olika funktionsvariationer. Man har 
också fått hjälp med praktiska frågor och material från Riksteatern, 
Kulturhuset/Stadsteatern och Dramaten. Lokalerna genomgick en 
omfattande renovering 2018 och möjliggjordes genom bidrag från 
Stockholm stad. Väldigt positivt att man på hemsidan har en 
speciell flik med rubriken, tillgänglighet. 
Mer info: http://www.ostgotagatan2.se/  

1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordning 

Vice ordförande Anne Sjökvist öppnade mötet och 
hälsade alla välkomna och dagordningen godkändes. 

2. Föregående protokoll godkändes och lades till 
handlingarna. Till justerare utsågs Anita Odell. 

 

3. Checklistan. 
Rådet beslöt att lägga checklistan vilande tillsvidare. 

 
4. Synpunkter på lokaler och handlingars 

tillgänglighet. 
Skyltningen var obefintlig och detta beror på att 
kopparskylten blivit stulen, man har beställt en ny i 
plast. Saknas antisladd medel på backen från entrén er 
till scenen. Även ett handtag saknas på RWC. 
Teleslinga saknades men man planerar låna en mobil 
sådan 
Lokalen fick för övrigt klart godkänt bra akustik och 
miljö och ventilation. Dörrar och toaletter 
tillgänglighetsanpassade. Mycket bra med 
publikvärdarna/volontärerna som tar emot publik 
skapar trygghet. 
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5. Uppföljningsfrågor. 

Anne har varit i kontakt med HR ansvarig på KuF och 
ännu inga konkreta svar som beskriver vilka 
utbildningsinsatser som planeras. Men processen har 
påbörjats för att öka kompetensen generellt inom 
kulturförvaltningen. Rådet inväntar vidare besked. 
 
Rådet önskar även svar på om det är möjligt att, vara 
delaktiga och samskapa vid utformningen av delar av 
den kulturstrategiska planen för Stockholm som berör 
funktionshinderfrågor. Christer kontaktar ansvarig på 
kulturstrategiska för att undersöka om och hur detta 
initiativ från rådet kan konkretiseras. 
 

6. Förslag på innehåll i remissvar (standardsvar). 

Rådet beslöt att anta utformningen av standard 
remissvar med tillägget att varje svar på 
remiss/motion utformas individuellt om det påkallas. 

Anne inkommer med svar på remiss och motion om 
litteraturhus och Kulturhus i varje stadsdel. 

7. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 19 
november. 

Rådet noterar att den totala sjukfrånvaron har minskat 
inom kulturförvaltningen vilket är positivt. I 
programmet för upphandling och inköp omnämns 
överhuvudtaget inte vilka kriterier som ställs vid 
inköp utifrån funktionshinderperspektivet. Rådet 
ställer sig kritiska till detta. 

  
8. Övriga ombyggnadsprojekt  

Kulturskolan i Husby kommer flytta in i nya lokaler 
som delas med Kulturhuset/Stadsteatern i början på 
januari 2020. Rådet önskar förlägga, om möjligt, sitt 
första möte för våren 2020 i de nyinvigda lokalerna. 
Ronald föreslog att representanter för de båda 
verksamheterna finns på plats och presenterar sina 
verksamheter och hur samverkan kommer utformas. 

 
9. Synpunkter på inkomna remisser och motioner  
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Se punkt 6. 
 

10. Frågor till möte med presidiet under hösten. 
Rådet träffar presidiet onsdag 4 december kl. 12-13 i 
Stadshuset. Samtliga rådsmedlemmar har tack ja 
förutom Anita Odell och Mia Modig. Rådet mailar 
frågorna till Christer som gör en sammanställning. 

 
11. Rapporter 

 
Louise berättade om vad som händer med Stockholms 
visitor center och den omorganisation som där äger 
rum, man kommer digitalisera foldrar och infoblad. 
Även en artikel: Glöm inte publikens roll på teatern 
skriven av professor William Sauter. Christer 
berättade om projektet ”Dansa utan krav” och om hur 
man genom metoden, ”Dansa utan krav” kan nå 
flickor med psykisk ohälsa. 
Mer info: 
https://kulturochhalsa.sll.se/artikel/metoden-dansa-
utan-krav-etableras-i-region-stockholm  
Ronald berättade att renoveringen av 
Kulturhuset/Stadsteatern fortskrider enligt planerna 
och man öppnar portarna hösten 2020. Den 
”ofrivilliga flytten” till ytterstaden har givit 
verksamhet och personal nya erfarenheter som man 
tar med sig till den ordinarie verksamheten. 

 
12. Övriga frågor 

Rådet önskar gärna att göra en studieresa till 
Helsingfors och ta del av hur man där jobbar utifrån 
funktionshindersperspektivet. 

 
13. Nästa möte äger rum den 3 december, på 

kulturskolan i Vällingby.  
 Obs tiden ändrad till kl. 10-12. 
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Balanslista 2019 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 
kommentar 

 Gå in på jämför Stockholm -
http://www.stockholm.se/jamfor. 
Tillgängligheten presenteras 
med 9 olika ikoner per 
verksamhet. Finns det s.k. 
pictogram till varje verksamhet? 
Info om upplägget. 

Rådet 
 
 
 
 
Sekreteraren 

fortlöpande 

Vilka effekter har Gunnar 
Hägers rapport fått gällande 
Stadsmuseet, 
tillgänglighetsarbete 

Anne Sjökvist 

Klart ht 2019, rådet 
genomför ett 
studiebesök på plats 
under hösten 

Skapa arbetsgrupper utifrån 
programmet ”Ett Stockholm för 
alla” 

Ordförande Pågående 

Hur kan (ska) rådet i samarbete 
med kulturförvaltningen 
utveckla nya samarbetsformer?  

 Rådet  
 
 
 
 

Möjliggörande av 
fortlöpande kontakt 
med   
Kulturstrategiska 
avdelningen 
Enheten, på KUF. 
HR och kulturskolan 
Gemensamma 
studiebesök på 
verksamheterna 
 

Bevaka ombyggnad av 
Medborgarhuset. 

Lokalstrateg,  
Kulturförvaltningen 
PO Törnqvist 

Från jan -19 och 
framåt 
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Louise har gjort en skrivelse 
angående användningen av 
pictogram inom 
kulturförvaltningens publika 
verksamheter. Louise 
återkommer också med en 
skrivelse om en av de 
språkliga minoriteterna, den 
Samiska. 

 

Louise Lindström  

 

 
 
Gunilla Göran ordf.                Anita Odell     
                                  Justerare 
 
 
 
Christer Nygren sekreterare 
 


